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NIZOZEMSKO: Nizozemsko je druhým největším vývozcem potravin na světě. Velikostí – či
počtem obyvatel – je to zhruba stejná země jako bylo Československo. Tedy poměrně malá
zemička. Jenže má vládce, kteří jsou na velmi vysoké úrovni globálních elit (nizozemská
královská rodina jako první iniciovala srazy Bilderbergu) a to již samo o sobě tuto zemi
odsuzuje k tomu, aby byla jedním z hlavních pokusných území globalistických plánů.

To samozřejmě ví politická opozice, která je nejen velmi ostrým kritikem politiky nizozemské vlády i
samotné královské rodiny, ale také všech snah globalistů o plnění Agendy 2030 a tedy plánů Velkého
resetu. Právě o tom hovořil v souvislosti s likvidací zemědělství v zemi i šéf jedné z opozičních stran.
Mimochodem, jde také o jedinou stranu, která odmítla dělat v nizozemském parlamentu křoví
vyděrači Zelenskému…

Thierry Baudet je charismatický politik s hugenotskými kořeny, odtud jeho frankofonní
příjmení. Je vzdělaným občanem, který oslovuje především akademickou střední třídu a studenty (v
Nizozemsku jsou voličskou základnou protestních stran mladí, což je přesný opak ČR). Zejména se
opakovaně střetával s „klimatickou mafií“ a o opatřeních na ochranu klimatu hovořil jako o
„masochistické herezi, sekularizované víře v potopu a mánii podobné kultu smrti, který kdysi
sužoval Velikonoční ostrovy.

Byl jedním z prvních odpůrců opatření Covid v Nizozemsku, organizoval mohutné demonstrace a je
striktně proti dalším vlnám masové imigrace. Mimo jiné opakovaně volal po zachování „boreálního
světa“ a Evropy, která „je převážně bílá a kulturně je taková, jaká je.“  Od těchto prohlášení se také
nevzdaluje. Politická levice ho proto obvinila z rasismu.

 

 

Podle všeho hodně lidí doufá, že po příštích volbách bude možné vytvořit koalici Baudetovy a
Wildersovy strany, čímž by poprvé v EU vznikla skutečně silně protibruselská vláda. Nizozemsko je
také jedinou zemí EU, která má již nyní v Parlamentu hned dvě politické strany, které požadují
vystoupení z EU.

Toto video od Bloombergu (viz níže) nabízí  dobrý úvod k rozhovoru. Ukazuje, na jakém základě
funguje nejvyspělejší zemědělská výroba v Evropě a jak se malé zemi podařilo stát se druhým
největším zemědělským exportérem na světě .
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Rozhovor s Thierry Baudetem

Dobrý večer a vítejte u velmi speciální epizody Facts Matter, zde z Nizozemska! Jsme v Amsterdamu
a informujeme o rolnických protestech, které propukly po celé zemi. Zemědělci bojují proti
pravidlům zavedeným Parlamentem, která v podstatě mnohé z nich střílí do nohou. Řekli mi, že
mezi 30 a 50 % místních farmářů bude muset ukončit svoji činnost. Je to pro ně tedy velmi
důležité. Poslední tři nebo čtyři dny jsme jezdili po celé zemi, stýkali jsme se s farmáři, řidiči
kamionů a lidmi, kteří je podporují, s vědci, kteří nám vysvětlovali, o čem celá debata o dusíku
je. Dokonce jsme mohli mluvit s poslancem, který je součástí opoziční strany bojující proti těmto
požadavkům. Tyto rozhovory budeme zveřejňovat jeden po druhém v průběhu několika příštích dnů,
počínaje dneškem s poslancem Thierrym Baudetem.

TB: Jak je možné, že v době, kdy všichni mluví o nebezpečí nedostatku potravin, zranitelných
dodavatelských řetězců, nizozemská vláda uplatňuje tuto politiku, která vede k ještě větší závislosti
na mezinárodních dodavatelských řetězcích a tím k větší nejistotě pro holandské spotřebitele?

Odpověď zní, že oni, lidé, kteří řídí tuto zemi, se řídí pokyny EU, aby provedli to, čemu říkají Velký
reset! Chtějí nás učinit více závislými na mezinárodních dodavatelských řetězcích, chtějí oslabit
nizozemskou suverenitu a autonomii a chtějí také pokračovat v masové migraci do
Nizozemska. Pokud přivedete více lidí do Nizozemska, což je velmi malá a hustě obydlená země,
musíte farmářům sebrat půdu a postavit tam domy. To je program, Nizozemsko by mělo být
transformováno v obrovském městě, bez vlastních výrobních prostředků, bez autonomie z hlediska
suverenity a také z hlediska produkce potravin. Chtějí učinit lidi závislými na mezinárodních
vládcích, globalistech, kteří se snaží převzít moc .

Zřejmým důvodem k uzavření všech těchto farem je dusík a řešením by pak bylo zavřít mnoho farem,
které vyvážely potraviny za miliardy, že? Jste 6. největší exportér na světě a 2. největší u potravin.
Pro mě to byl šok: jak může být řešením zavřít polovinu společností? Mnoho lidí, se kterými jsem
mluvil, řeklo, že se ani neúčastnili rozhovorů, nebyli pozváni k jednacímu stolu, aby našli
řešení. Říkají, že je to proto, že politici nechtějí situaci napravit, nechtějí řešení , je to
jen výmluva , kterou používají, aby udělali něco jiného.

TB: Přesně tak. Dám vám rychlou a krátkou aktualizaci o tom, kde je celá agenda dusíku a jak k ní
došlo. V 90. letech 20. století zavedla Evropská unie směrnice Natura, tedy Natur 2000 . To
znamená, že určité oblasti v Evropě byly vybrány pro zachování určitých forem vegetace, a tak se
stalo, Nizozemsko bylo vybráno k ochraně mechu, jetele, určitých druhů trávy a dalších forem
vegetace žijících v podmínkách dosti chudých na živiny  a mohou prosperovat tam, kde není
mnoho věcí pro rostlinné stravování. Více CO2 samo o sobě by pro přírodu v Nizozemsku nebyl
problém .

Byl by problém se specifickými cíli pro vegetaci stanovenými v pokynech Natura 2000. Zdejší
politici nejsou ochotni udělat tu nejjednodušší věc, kterou by kdokoli udělal pro ochranu
nizozemských národních zájmů: napsat dopis EU.

„Dobrý den EU, už nás tyto hloupé směrnice nezajímají, jetele a mechu je jinde v Evropě dost,
ochráníme naše zemědělce a budeme mít více stromů a další vegetace, která by byla důsledkem
mírně vyšší hladiny oxidu dusičitého.“

Bylo by to logické. Nedělají to, drží se těchto byrokratických pravidel, která někdo stanovil před 20
lety. Nizozemsko by mělo mít určité procento mechu, jetele a trav. Ve skutečnosti za tím stojí
skutečná agenda spočívající v tom, že chtějí hůl , kterou by zasáhli pěšce. Není to jen o povolení
trvalé imigrace, je to také o něčem hlubším, možná duchovním, co je za tím. Zemědělci a obecně



lidé, kteří na půdě žijí a žijí z ní a s půdou, mají silný vztah k historii, jsou hrdí na své rodinné
podniky, které jsou v rodině již několik generací. Nejsou to tedy postmodernisté, jsou to rodiny,
hrdí lidé, kteří mají svůj vlastní byznys, kteří žijí z vlastní půdy, kteří mají vztah k historii, k
přírodě této země. Jsou tedy skutečným nebezpečím pro globalisty se svou teritoriální,
postidentitární agendou. Je to opravdu o Velkém resetu, masové imigraci, nadnárodní vládě, proto je
potřeba lidi atomizovat. Potřebují ztratit spojení s půdou, a tak zaútočí na rolníky.

Již dříve jste řekl, že jedním z důvodů, proč zavádíte tento plán, je podpořit více bytových projektů po
celé zemi pro masovější imigraci.

TB: Přesně tak.

Je to otevřeně stanovený cíl? Nebo je to jen výsledek a myslíte si, že je za tím jejich záměr?

TB: Není to otevřeně přiznaný cíl, který je součástí stejné vládní agendy. Dělají to, jako by to byl
izolovaný jev, ale je to otevřeně deklarovaný cíl této vlády pokračovat v masové migraci a také náš
současný ministr pro bydlení byl zachycen na kamerách po celé zemi, jak ukazuje na zemědělskou
půdu a říká, že tam v budoucnu pravděpodobně lidem vyjdeme vstříc. Když si dáme jedna a jedna
dohromady, je naprosto zřejmé, že je to součástí programu. Ale neříkají formálně: nyní
vyvlastňujeme farmáře, abychom mohli stavět domy. Jsou alespoň dost chytří na to, aby to
takhle neřekli. Každý, kdo je vzhůru a vidí souvislosti, ten vidí, že toto je plán.

 Jste poslanec, jednáte s těmito lidmi, rozumíte jejich myšlení. Uvažují vůbec o ekonomice nebo o
příjmech lidí, kterých se to dotkne? Není to jen o farmářích. Pokud farmář prodá polovinu dobytka
najednou a musí to dělat všichni, cena dobytka se zhroutí. Komu prodat krávu, když všichni prodávají
krávu? A co výrobci sýrů, řidiči kamionů? Všichni lidé, kterých se to dotkne, skutečně se o tom
diskutuje v parlamentních sálech?

TB: No, ta otázka je velmi dobrá, protože jsem zmatený od té doby, co jsem se stal poslancem, to



bylo v roce 2017. Tito lidé a myslím, že to platí o většině politiků na Západě, jsou mikromanažeři, což
znamená, že mohou přemýšlet pouze o malém aspektu větší agendy. V Parlamentu se děje to, že
všechny tyto diskuse a debaty vedeme o jednom aspektu, například o otázce dusíku nebo o tom, jaká
bude cena pro zemědělce, pokud se vzdají své půdy. Nikdo nemluví o tom, co to znamená z
dlouhodobého hlediska, zda máme ještě možnost mít vlastní sýr, vlastní maso v supermarketu. Jestli
opravdu chceme v této masové migraci pokračovat a jestli naše populace roste. Jsem proti, ale oni to
tak chtějí. Jak to ovlivní emise dusíku obecně?

To je další zcela nelogický aspekt jejich agendy. Chtějí prý snížit emise oxidu dusičitého. Ale pokud
přivedete 100 000 čistých lidí ročně, emise oxidu dusičitého stejně porostou. Nikdo tyto velké
analýzy nedělá, co se stane s ekonomikou v dlouhodobém horizontu? Jak do sebe naše politické
přístupy zapadají bez rozporu? Toto je jedna z největších tragédií: co se stane s ekonomikou v
dlouhodobém horizontu? Jak do sebe naše politické přístupy zapadají bez rozporu?

Jsou to velmi malomyslní a úzkoprsí lidé  a samozřejmě plní agendu globalistů, existují lidé,
kteří o tom přemýšlejí a vidí, jak všechny tyto věci dávají smysl a jak do sebe všechny zapadají. Ale
obávám se, že je tady spousta velmi hloupých lidí, kteří nedokážou pochopit, jak katastrofální je
jejich politika .

Váš poslední komentář byl opravdu pesimistický. Nemyslíte si, že všechny ty protesty, k nimž se
přidávají zemědělci, připojují se řidiči kamionů, připojují se rybáři, budou mít dopad na Parlament?

TB: Existuje možnost a řekl jsem to i na internetu a na sociálních sítích: když stávkují, jděte do
generální stávky, když nám nedodají ryby, nedodají nám maso, nedodávají mléko, neprodávají už
svůj sýr do supermarketů. Když vážně řeknou: to už stačí! To je náš boj o přežití, pak to asi po 3
nebo 4 dnech uvidíte v supermarketech. A lidé budou říkat: Mám hlad, odkud pochází moje
jídlo? Ale to se může stát jen tehdy, když zemědělci a rybáři a všichni lidé, a možná i mezinárodně,
utvoří koalici a nebudou z ní vybočovat. To bychom podpořili.

Obávám se, že se stane to, že dojde k agresivním demonstracím a veřejné mínění se obrátí proti
nim. Vláda jen trochu navýší jejich nabídky, zaplatí o něco více peněz a někteří lidé budou souhlasit
a to naruší jednotu demonstrantů . Někteří lidé řeknou ano, vezmu si svůj podíl a zkusím něco
jiného nebo pošlu své děti na vysokou školu nebo cokoli jiného. Jsem docela pesimista, obávám se, že
na jedné straně ztratí podporu veřejnosti tím, že budou demonstrovat příliš hrubě, místo aby
prostě nedodali další jídlo, a že mnozí ztratí svůj krátkodobý vlastní zájem. Ale je třeba
hlasovat o dlouhodobých zájmech země jako celku.

Poslední věc, na kterou se vás chci zeptat, je, že mnoho lidí na světě se najednou dívá na
Nizozemsko. Všichni tomu věnují pozornost. Pokaždé, když zkontroluji svůj newsfeed, je to o
potravinové krizi v Nizozemsku. A myslím, že jeden z důvodů, i když je to tady lokální konflikt, jde o
tento místní parlament, podobné cíle se prosazují po celém světě. V USA existuje Green New Deal,
což se týká i celé řady emisních norem. Jsou tam například zahrnuty kravské prdy, alespoň v prvním
návrhu. Co byste vzkázal lidem, kteří to sledují po celém světě, v různých zemích a vidí, co se děje v
Nizozemsku, co byste vzkázal jim a na co by si měli dát do budoucna pozor?

TB: V tomto boji jsme spolu! Viděli jsme to prostřednictvím podvodu Covid více než dva
roky, obludná politická rozhodnutí byla vnucována všem našim národům. Viděli jsme to s
masovou migrací. Všechny naše národy jsou ztenčovány přílivem lidí zcela odlišných ras, kultur a
náboženství a tak dále, z jiných částí světa. Jsme pouze vyděděni z našich vlastních
výtvorů, z výroby vlastního jídla a z našeho spojení s naší zemí. Na všech úrovních se prosazuje
radikální agenda, přezdívaná Cíle udržitelného rozvoje, klimatická hysterie, která je vědecky
nesmyslná. Neexistuje žádný problém s CO2, ale právě proto vytvářejí toto šílenství.



Nakonec uvidíte, že za tím je velmi malá skupina lidí, kteří vlastní téměř vše, jsou stále bohatší a
bohatší a mají stále větší kontrolu nad našimi životy, stáváme se slabšími a izolovanějšími a
atomizovanějšími, chudšími, bez demokracie, bez jakéhokoli cíle.  Veškerá cenzura, kterou vidíme na
internetu, a pokud se podíváte z ptačí perspektivy, uvidíte tento trend směrem k byrokratické
diktatuře, která je vnucována nám všem. Pouze když se spojíme, když překonáme všechny rozdíly,
které nás tak dlouho rozdělují, když spolu budeme bojovat, zvítězíme. Musíme to udělat, je
to nejzásadnější boj v celé historii civilizace. Chtějí to mít hotové do roku 2030, což je rok,
kdy chtějí dosáhnout svého cíle, globalistického převzetí moci. Takže máme osm let na to,
abychom s tím bojovali, pojďme to udělat společně!

Thierry, děkuji mnohokrát!

TB: Děkuji!

Video z rozhovoru najdete níže:

 

ZDROJ
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